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Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2024-05-19 

Tid: Kl. 18.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Ordförande:  Inger Edfors   
Ledamöter:  Karin Wadman Adeen              

Charlotte Carlsson 
Ami Cooper   
Jaymie Grahn   
Helena Svensson                       
Terese Svensson 
Matilda Rosengren 

Suppleanter:  Norah Säwström 
Adjungerade:  Malin Stensson, verksamhetschef      
Ej närvarande  Jana Ehn 

Therese Aitman 
Niklas Willman     

§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  

§2 Val av justerare 
Jaymie Grahn utsågs att justera protokollet.  

§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes. 

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2024-04-14. Protokollet lades till handlingarna.  

§5 Ekonomi 
- Balans- och resultatrapport  
Kassören redovisade det ekonomiska läget per den 30 april. Efter de första fyra månaderna 2024 
uppgår det beräknade resultatet för året till – 208 tkr vilket är ca 100 tkr bättre än föregående år.  
 
§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Verksamhetsområden  
Ansvar för de olika verksamhetsområdena fördelas ut på styrelseledamöterna enligt följande: 
Ridskolan: Malin Stensson, Helena Svensson, Terese Svensson 
Para: Malin Stensson, Helena Svensson, Jana Ehn 
Anläggning: Niklas Willman, Ami Cooper 
Cafeteria: Karin Wadman Adeen, Matilda Rosengren 
Tävling: Charlotte Carlsson, Terese Svensson 
Kommunikation/marknadsföring: Therese Aitman, Terese Svensson 
Usek: Matilda Rosengren, Norah Säwström 
Privatstall: Malin Stensson, Inger Edfors 
Styrelsen: Inger Edfors, Ami Cooper 
Ekonomi: Jaymie Grahn, Inger Edfors, Malin Stensson 
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- Ridskolan 
För att underlätta planeringen vad gäller lektionsverksamheten ht24 finns önskemål om att fakturera 
de första 4 gångerna på terminen separat. Hästläget vid terminsstart är fortfarande oklart, vilket gör 
att igenridning och olika aktiviteter förmodligen inte kan erbjudas under början av ht24. 
Styrelsen beslutar 
- att avgiften för de första 4 lektionerna på ht24 faktureras separat med sista 
betalningsdag 30 juni. Avgiften för dessa lektioner är oförändrad. Ärendet förklarades 
omedelbart justerat.  
Beslut om eventuell avgiftshöjning för resterande lektioner ht24 tas vid senare möte. 
Styrelsen noterar att ytterligare förändringar görs i terminsplaneringen och tillstyrker att ändringar 
även görs i ridgrupperna . 
 
Många hästar är fortfarande halta och vi har sex besök inbokade på djursjukhuset den närmaste 
tiden. Ilsa har gått med på någon uteritt och Destiny ska sättas igång.  
Vår nya häst Tarik har flyttat in i stallet.  
Under sommaruppehållet kommer de hästar som inte är skadade att släppas på bete. Ponnyerna 
kommer att placeras ut på olika beten.  
-Usek  
En uppskattad familjedag genomfördes den 18 maj. Det var många besökande som bl.a. provade 
käpphästridning och som tog ridborgarmärket.  
- Anläggning 
Den nya ytterdörren till privatdelen av stallet är snart klar. Det ska läggas ut flis vid in-/utsläpp i 
gräshagen. Under fixardagen den 6 juni blir det mest arbete utomhus.  Det finns t.ex. mycket att göra 
vid utestallet. 
- Privatuppstallade 
Verksamhetschefen ska ha ett möte med de privatuppstallade innan sommaren. Några av de privat-
uppstallade kommer att vara kvar på anläggningen över sommaren. 
-    Marknadsföring 
Alla som har skyltar i manegen har kontaktats med frågan om de vill ha sin skylt kvar. Några har varit 
positiva och de fakturorna har skickats ut. Försäljningen av Ravelli-produkter pågår och detsamma 
gäller klubbkläder från 157 WORK och prima 4 you.   
-    Tävling 
Dressyrtävlingen CSS arrangeras tillsammans med Stall Bergstorp Ryttarförening och Wäse 
Ryttarförening.  Alla uteboxar är uthyrda. För CHS saknas det fortfarande sponsorpengar för att fullt 
ut finansiera mobila boxar under tävlingen, men beslut behöver tas snart.  
- Cafeterian 
Cafeterian har fungerat bra under de senaste aktiviteterna. Sortimentet har utökats något.  

§7a Uppdatering av ”listan” 
Kontrollen av gällande avtal är ett pågående arbete. Det gäller avtal för hösilage, spånleveranser, el-
avtal, solceller, bevattning, bevakning etc.  
Anticimex har varit på besök. Det avtal vi har med företaget är förmånligt och vi behåller det tills 
vidare.   
 
§7b Information till medlemmarna 
Styrelsen beslutade att hålla ett digitalt medlemsmöte för att informera om verksamhetens 
ekonomiska läge måndagen den 3 juni klockan 18.30. 
 
§8 Övriga frågor  
- Ansökan Värmlandsgrus AB angående fortsatt verksamhet vid Bråtebäckens bergtäkt. 
Styrelsen diskuterade om verksamheten påverkas av den utökade brytningen. Man konstaterade  
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att påverkan inte är så stor, men kommunen måste uppmärksammas på att trafiksituationen för de 
barn och ungdomar som går och cyklar till KRK påverkas av den ökade trafiken. Inger tar fram ett 
förslag till yttrande.  
- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna.  

§9 Datum för kommande möten 
- Ordföranden skickar ut förslag på alternativa tider för nästa sammanträde via doodle. 
- Måndag den 20 och tisdag den 21 juni besöker Lotta Hillbom KRK.  
- Söndagen den 9 juni, uppföljning av Dömleseminariet på Idrottens hus, preliminär tid 09.00 – 16.00. 
Inger skickar länk för anmälan.  
 
§10 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat.                                                                                                                                                      

 
Vid protokollet 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Jamie Grahn    
Ordförande                                                                                       Justerare 


